
Beantwoording MONDELINGE VRAGEN ART 45: 

Openstaande vraag:  

Mondelinge vragen (art. 45)  PRO Sliedrecht nav CIB PFOA emissie 24 mrt aan wethouder den 
Braanker voor besluitvormende raadsvergadering van 29 maart 2016 

22. Is het advies van de “expertgroep gezondheidsonderzoek en nazorg” al beschikbaar, wat de 
D&J als aanvulling heeft gegeven. Deze zou een dezer dagen bekend moeten worden, en dat 
geschreven op 24 maart.  

 
Antwoord: Het advies is op 29 maart jl ontvangen. Zie bijlage 1 en 2. 
 
In reactie op de adviezen van DG&J: 
 
1: de expertgroep ontraadt bloedonderzoek (biomonitoring) als deel van een regionaal 
gezondheidsonderzoek  
De DG&J en de Expertgroep baseren hun advies om geen gezondheidsonderzoek uit te voeren op 
de nu beschikbare gegevens. Tegelijkertijd heeft het RIVM een aantal aanbevelingen gedaan voor 
nader onderzoek en heeft de provincie Zuid-Holland toegezegd nog nader onderzoek te doen naar 
de emissiegegevens van vóór 1998. 
 
Het college vindt het van belang dat de aanbevelingen van het RIVM goed en snel door de 
betrokken instanties worden opgepakt en dat verdergaand (gezondheids)onderzoek op grond van 
de beschikbare gegevens en adviezen vooralsnog niet uit te sluiten is. 
DG&J vraagt in haar advies dd 29 maart jl om een separaat besluit van het college om geen 
aanvullend bloedonderzoek uit te laten voeren. Het college heeft in de CIB van 24 maart jl u laten 
weten: 'Vooralsnog volgen we de conclusies van het RIVM dat gelet op de start van een steekproef 
een gezondheidskundig onderzoek op dit moment geen extra informatie oplevert. Een 
gezondheidskundig onderzoek kan echter nog niet uitgesloten kan worden.'  
Daarom neemt het college – lopende de onderzoeken van het RIVM – geen besluit over het al dan 
niet uitvoeren van een gezondheidsonderzoek. 
 
2. is gericht op de taken van DG&J richting eerste en tweedelijns zorg en collegiale consultatie. 
Geen opmerkingen 
 
3. past in de afspraak dat bezorgde bewoners en andere betrokkenen contact opnemen met DG&J 
als zij gezondheidskundige vragen zijn. 
Er zijn tot en met 31 maart 25 telefoontjes ontvangen door DG&J, waarvan – zover bekend - een 
uit Sliedrecht. 
Er zijn drie vragen direct bij de gemeente Sliedrecht binnengekomen. 
 
4. een advies van de Expertgroep aan het RIVM is over een verkenning naar toepasbare 
referentiewaarden.  
De professionals moeten elkaar binnen het RIVM weten te vinden. Voor het college is van belang 
dat hier geen onduidelijkheid over is. 
 


